



Referat fra OSK-møde i NA-Nordjylland 2.3.2020



1. Sindsrobøn og oplæsning af koncepter

2. Præsentationsrunde

Kasserer, Litteratur formand og midlertidig formand Thomas

OSR Mia

Sekretær Carsten

GSR Lars VI kom til at tro

GSS Rasmus Basic Blues

GSR Andy Lyset samt Internetansvarlig.

GSR Johan Kom fri Kaffemand

GSR Gunder Power of love og næstformand O.I.

GSS Michael Power of love

GSS Johnny Power of love

GSR Thomas Trods forskelligheder

GSS Joan Trods forskelligheder

GSR Morten Freebird

GSS Finn Freebird

GSR Søren Sammen kan vi

GSS Philip Sammen kan vi

GSR Benjamin Jens Langkniv

GSR Mette Addicts i bedring

GSR Peter Friheden

GSS Alex Friheden

Konvent formand Stephanie

Morten H.I

Observatør:

Afbud:

Frederik Formand

GSR Peter Basic Blues

3. GSR Forum og Bestyrelsen Forum

1. Læs referat - snak vedrørende godkendelse
2. Læs dagsorden - snak vedr. Input/rettelser
3. En snak om de tilbagemeldingerne i evt. har med fra grupperne.

3. a. Punkter fra GSR Forum til diskussion under Eventuelt.

Hvordan arbejder RSK's penge for fællesskabet – hvad bruges pengene til?

4. Work – shop om Traditionerne 7. Tradition

Oplæst fra Basic Tekst og en kort diskussion i små grupper. Opsamling i den store Gruppe. OK

5. Godkendelse af referat

Ok

6. Godkendelse af dagsorden

OK

7. Post til komitéen

Ingen post udover en mail fra OSR Mia. (se under punkt 10)

8 GSR-rapporter

Det er vigtigt, at alle Grupper laver en GSR rapport, hvis de vil have noget med i referatet. Rapporten skal afleveres til sekretæren.

GSS Rasmus Basic Blues

Donation kr. 300,-

Møderne kører godt – stort fremmøde.

GSR Lyset

Donation kr.:

GSR Lars Vi kom til at tro

Donation kr.: 0

Gruppen ønsker fri adgang til konventet.

GRS Andy Håbet

Donation kr.: 1000,-

Gruppen kører fint og der er et stort fremmøde.

GSR Søren Sammen kan vi

Donation kr.: 0

Der er ændring i tidspunktet for mødet om torsdagen fra den 5.3.20. Nyt tidspunkt er kl. 19.0 til kl. 20.00.

GSR Thomas Trods forskelligheder.

Donation kr.: 0

Gruppen er imod betaling for pårørende på konventet.

Litteratur startpakke er op til grupperne selv.

GSR Benjamin Jens Langkniv

Donation kr.: 0

Gruppen er enige om, at alle skal betale det samme for indgang til konventet.

GSR Johan Kom fri

Donation kr.: 0

Møderne går godt + positivt.

GRS Johnny Power of love

Donation kr.: 0

Pårørende/gæster skal betale for indgang til konventet.

GSR Morten Freebird

Donation Kr.: 0

Gruppen ønsker ikke at pårørende/gæster skal betale for indgang til konventet – enstemmigt.

GSR Mette Addicts i bedring

Donation kr.: 0

GSR Peter Friheden

Donation kr.: 0

Gruppen ønsker 100 % at det kun er afhængige, der skal betale til konventet.

9 Tilbagemeldinger fra grupperne

Valg til OSK:

Næstformand Ingen opstiller

OSS Ingen opstiller

O.l. formand Gunder stiller op og blev valgt

Valg til konventbestyrelsen:

Sekretær Allan stiller op og blev valgt

Skal pårørende/gæster betale for at komme på konventet samt evt. åbne møder.

Der var en diskussion efter tilbagemeldinger fra grupperne. Det var ikke muligt at finde konsensus, så forslaget bortfalder ifølge OSK's retningslinjer. Det betyder, at vi vender tilbage til beslutningen fra tidligere års konventer, hvor pårørende/gæster betaler for at komme på konventet.

Valg til RSK:

Ingen opstiller.

10 OSR Mia orienterer:

Vigtigt at vi finder en ny OSR/OSS fra maj måned, da Mia ikke ønsker genvalg.

Aalborg afholder RSK-møde 17-19. april 2020. Stephanie, Frederik, Peter, Marie Louise, Johan er ansvarlige.

Hvis man er nysgerrig på RSK's arbejde, er man meget velkommen til at møde op som observatør på mødet, oplagt når nu det er i Aalborg.

OSK støtter de kandidater, som opstiller til de forskellige poster i RSK

Mia har lavet en OSR-rapport som er vedhæftet referatet.

11. Hvad skal vi have med til RSK (se under punkt 10)

Tilbagemeldinger på forbedringer til Hjemmesiden forslag fra OSK:

Mere simpel. Den må gerne ligne Sveriges hjemmeside. Servicemateriale skal på et andet domæne.

Mulige kandidater til poster i RSK. Ingen opstiller, men OSK støtter de kandidater til posterne, som Mia finder kvalificeret.

12 Kassererens rapport Thomas

Hoved konto: kr. 23.779,-

Kontant beholdning: kr. 3231,-

Litteratur konto: kr. 15323,- Der bestilt en større sending med litteratur, som ikke er betalt.

Konvent konto. Kr. 34.790, -

OSK Puljen kr. 3559,- kan bruges til, at Grupperne kan søge om hjælp til:

Litteratur

Nøgleringe

Pamfletter

MV.

Rasmus og Johan gennemgår regnskabet sammen med Thomas.

Revisionen af årsregnskabet for 2019 er udsat. Det bliver lavet inden næste OSK-møde.

13 Næstformand orienterer og rapporter fra underudvalg

Konvent:

OSK har nedsat en konventbestyrelse, så forberedelserne til konventet kan begynde. Stephanie skriver i en mail til ut, at tidspunktet for første konventmøde ikke er fastlagt endnu.

Litteratur Formand Thomas

Alt ok – der er bestilt nyt Litteratur mv.

H&I Formand Morten:

Udvalget har kr. 2500,- i kassebeholdningen

Der er et stabilt fremmøde i udvalget.

Udvalget overvejer at starte et nyt H.I. møde

O.I. formand Gunder

O.I. Helpline Formand David

NA medlemmer der er interesseret i Helpline, kan rette henvende til David. Der er krav om 1 års cleantime, sponsor, samt aktivt medlemskab af NA.

Helpline har udtrykt bekymring for, at der i Syd er valgt en tovholder, som tilsyneladende ikke er sat ind i, hvad posten indebærer.

O.I. oplever, at der er en stor interesse fra omverdenen om præsentation af NA. Der mangler nyt materiale om O.I. visitkort, plakater mv. Det gamle materiale skal rettet til. Kan O.I. Nordjylland selv påbegynde arbejdet eller skal det gøres i RSK regi?

Der blev en diskussion om dette og konklusionen blev, at der skal være enighed om rettelserne i hele O.I Danmark. Mia vil tage det med til næste RSK-møde.

Kassebeholdning kr. 2470,- O.I. er bevilget ekstra kr. 5000,- til arbejdet.

Internetansvarlig Andy

Husk at der er en GSR mappe på NA Danmarks hjemmeside til GSR/GSS og andre interesserede.

Der er oprettet en Emneboks på hjemmesiden.

Tringuiden er kommet på USB stik.

Alt ok.

14. Eventuelt herunder punkter fra GSR Forum

Hvordan arbejder OSK/ RSK`s penge for fællesskabet – hvad bruges pengene til?

Grupperne kan se på regnskabet for OSK/RSK, hvad pengene bruges til. Se NA Danmarks hjemmeside samt tidligere referater i OSK/RSK.

Deltag i OSK/RSK-møderne – deltag i workshop mv.

Bagefter var der en debat om, at det er ok, at omverdenen giver rabatter til NA fællesskabet set i lyset af, at vi ikke modtager penge udefra.

Der var enighed om, at det var ok.

Næste OSK-møde bliver mandag den 4.5. 2020 kl. 18.30 på Cafe Væxt.

15. Runde om hvordan mødet er gået

OK

16. Sindsrobøn

17. Hvad skal GSR'erne have med ud i grupperne (Udfærdiges af sekretær og formand efter mødet).

OSK-mødet i Maj 2020 er et valg møde og alle poster i OSK er på valg. Grupperne bedes finde egnede personer til følgende poster:

Formand

Næstformand

Kasserere

Sekretær

OSR

OSS

Litteratur formand

H.I. Formand

O.I. Formand

Internet formand

18. Ny dagsorden

Formanden og sekretæren laver den og sender den med som vedhæftet fil.

Orientering til næste work- shop om traditionerne.

8. tradition til næste OSK-møde.

Mini workshop med traditionerne kan udskrives på nedenstående måde:

Gå ind på NA Danmark hjemmeside tryk på fanebladet i den øverste blå felt på "Service", rul ned og tryk på "Servicemateriale" og udskriv "Mini workshop for traditionerne".

Kærlig NA hilsen

Carsten H.